
Dokumentation av stadsmiljön i Göteborg under Coronapandemin våren 2020 
 

Intervju nummer 1 på Kortedala torg 2020-06-12 

Intervjuare: Jens Fahlström 

Intervjuperson Hasan Alispahic  

- Hej, vad heter du? 
- Hasan, med ett s.  

 
- Och hur gammal är du? 
- Jag är 54. 

 
- Och vad har du för sysselsättning, vad jobbar du med? 
- Jag jobbar som kock. 

  
- Var bor du? 
- Jag bor här på Veckogatan, alltså Kortedala. 

 
- Vad gör du här idag? 
- Jag brukar komma ut du vet och kolla läget eller träffa kompisar och så innan jobbet, 

eftersom jag jobbar eftermiddag. Nyvaken du vet, går hit och får lite frisk luft. 
- Så du brukar vara här ganska ofta? 
- Ja ja visst, varje dag är jag här. Varje dag. 

  
- Och om du skulle jämföra hur det är här nu, om du jämför med för ett år sedan, märker du 

någon skillnad? 
- Nej ingen skillnad eller någonting, jag märker inte någon skillnad här.  

  
- Har du förändrat hur du rör dig i staden på grund av Corona?  
- Jamen folk är lite försiktiga, faktiskt, man märker det, kolla här… 
- Vad har du där? 
- Jag har handsprit. 

  
- Är det några ställen som du undviker att åka till nu?  
- Ja lite faktiskt, mataffärer och så. Du vet man undviker spelbutiker och sånt, jag brukar spela 

lite på helgerna, men det är mycket folk som rör sig och du vet man är lite rädd och så. 
  

- Har du upptäckt några nya platser nu med Corona eller är du på samma ställen som innan?  
- Om jag rör mig på samma? Jag rör mig på Linnéplatsen, jag jobbar där också. Så jag brukar ta 

en promenad vid jobbet, från Järntorget till Oliverdalsgatan där uppe. Men som sagt, man är 
rädd och du vet undviker stora grupper och så, så är det. 
  

- Ja. Jättebra, tack så mycket 



- Varsågoda.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        


	Dokumentation av stadsmiljön i Göteborg under Coronapandemin våren 2020

